
Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 20.09.2018  
 
Behandling: 
Formannskapet ser positivt på å få skiftet kunstgressdekket på Gryta og få lagt varme. 
Formannskapet er opptatt av å spare miljøet ved bruk av miljøvennlige materialer. 
 
Formannskapet foreslår i tillegg til rådmannens innstilling at det settes ned en arbeidsgruppe 
som ser på saken frem til budsjettbehandlingen i kommunestyret.  
 
Forslag på arbeidsgruppe: tre politikere, en fra ballklubben og en fra administrasjon 

2 fra posisjon: Marit Sletten (H), leder og Roy Hoøen (SP) 
1 fra opposisjon: Posisjon oppnevner representant 
1 fra Ørland ballklubb: Ballklubben oppnevner representant 
1 fra administrasjon: Administrasjon oppnevner representant 

 
 
Votering  
Rådmannens innstilling med formannskapets tilleggsforslag, ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Den framlagte beregningen av kostnadene med fornyelse av kunstgressdekket på Gryta, - 
inkludert etablering av undervarme, tas til orientering, og vurderes i forbindelse med 
behandlingen av investerings- og driftsbudsjettet for 2019.  
 
Det settes ned en arbeidsgruppe som ser på saken frem til budsjettbehandlingen i 
kommunestyret.  
Forslag på arbeidsgruppe: tre politikere, en fra ballklubben og en fra administrasjon 

2 fra posisjon: Marit Sletten (H), leder og Roy Hoøen (SP) 
1 fra opposisjon: Posisjon oppnevner representant 
1 fra Ørland ballklubb: Ballklubben oppnevner representant 
1 fra administrasjon: Administrasjon oppnevner representant 


